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Szanowni Państwo,

podzielam Państwa opinię na temat przedstawionej przez inwestora koncepcji
inwestycji.

Nie ma uzasadnionej potrzeby społecznej, aby tereny likwidowanych linii
kolejowych wykorzystywać pod zabudowę mieszkaniową, zamykając możliwość
realizacji projektów takich jak velostrady, które są realną szansą na poprawę
integracji przestrzennej terenów mieszkaniowych, usługowych i rekreacyjnych w
obrębie Katowic oraz GZM - niezbędnej dla podniesienia jakości życia mieszkańców
i dostosowania jej do współczesnych standardów.

Pozwalam sobie wyrazić nadzieję, że Państwo Radni okażą konsekwencję w
realizacji kierunków rozwoju przestrzennego przyjętych na poziomie miasta oraz
GZM.

Z wyrazami uznania dla Państwa zaangażowania i ogromu pracy oraz życzeniami
powodzenia,

Iwona Batkowska

Iwona Batkowska
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